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دیدگــــــاه

ضیاعربشاهی
کارشناس فوتبال

حسین چرخابی  در خصوص عملکرد سپاهان در لیگ 
بیست ویکم اظهارداشت: از لحاظ نتیجه، آماری و جدولی 
از دست دادن سه موقعیت خوب در لیگ برتر، جام حذفی 
و لیگ قهرمانان آسیا سپاهان ضعیف بوده اما از نظر فنی، 
کیفیت بازی و نوع فوتبال با توجه به اینکه تیم هجومی کار 
می کرد، می توان به آن نمره قبولی داد. کارشناس فوتبال در 
خصوص مشکل اصلی سپاهان در این عدم موفقیت، عنوان 
کرد: در فوتبال همه چیز ضدهم است. یعنی حمله ضددفاع 
و دفاع ضدحمله است. اگر تیم در هر بخش مشکل پیدا کند، 

احتمال شکستش بسیار زیاد است. پیش از این هم گفته بودم 
ساختار دفاعی سپاهان کلا ضعف دارد. چرخابی در خصوص 
اینکه گفته می شود نویدکیا پس از دو سال ناموفق در سپاهان 
به پایان دوره مربیگری خودش رسیده و تبدیل به مهره ای 
سوخته شده، ادامه  داد: اصلا چنین چیزی را                            قبول ندارم. 
البته در فوتبال یکسری مسائل اگر رعایت شود، این اتفاقات 
نمی افتند. به عنوان مثال در آلمان دقیقا مشخص است همه 
مربیان روال خاصی را                            طی می کنند تا سرمربی یک تیم بزرگ 
شوند. این مساله در مورد محرم نویدکیا و فرهاد مجیدی 

رعایت نشد اما فرق مجیدی این بود که او دستیاران خوبی 
را                            انتخاب کرد. وی افزود: نمی گویم دستیاران محرم ضعیف 
بودند اما او می توانست یک دستیار خیلی خوب از اروپا بیاورد. 
دستیار ایتالیایی مجیدی شاید بهتر از خودش فوتبال را                            درک 
می کرد.  چرخابی با اشاره به رفتارهای سرمربی جدا شده 
سپاهان بیان داشت: متاسفانه برخی فقط نیمه خالی لیوان 
را                            می بینند. محرم بدعت های مثبتی هم در فوتبال ما داشت. 
شاید در تاریخ فوتبال ما بعد از پرویز دهداری مربی ای را                            پیدا 
نکنیم که اینقدر با متانت و خونسردی کنار زمین حضور داشته 
باشد. آیا مربی فقط باید با داور و یا نیمکت حریف بجنگد تا 
بگوییم او جربزه دارد؟ نویدکیا اصلا وارد مسائل حاشیه ای 
نشد. باید نیمه پر لیوان را                            ببینیم و او از نظر اخلاقی نمره 20 

را                            گرفت. 

حسین چرخابی:

 هیچ کس مثل »نویدکیا« متانت ندارد

  اکبر محمدی، سرمربی سابق تیم های 
نوجوانان و جوانان و مربی تیم امید در خصوص 
عملکرد مهدی مهدوی کیا در تیم ملی امید 

صحبت کرد. 
  مهدی مهدوی کیا استحقاق آن را 

داشت تا سرمربی »امید« شود؟
اگر بگوییم مهدوی کیا صلاحیت و لیاقت 
رهبری تیم ملی امید را ندارد به نظر من بیراهه 
رفتیم. مهدوی کیا به جز فاکتور تجربه که البته 
می تواند به نوعی با حضورش در بوندسلیگا با 
رویدادهای بین المللی سطح بالامثل جام جهانی 
و کارکردن با مربیان بزرگ دنیا درواقع پوشش 
داده شود، همه فاکتورهای لازم برای حضور در 
پست سرمربی تیم ملی امید را دارد. من البته با 
بعضی از رویکردها و استراتژی ها در واقع موافق 
نیستم، اینکه شما توی این دوره باید از تمام 
ظرفیت موجود فوتبال این رده سنی پایین 
استفاده می کردید برای اینکه چنین فشاری 
را متحمل نشوید. حمایت بخش زیادی از 
کارشناسان، حمایت کسانی که در فدراسیون 
کار می کنند را از دست بدهی، این انرژی بر 
است و تا حدودی باعث می شود اعتمادبه نفس 

از کادر فنی و بازیکن ها گرفته شود. 
  بازهم می توان به مهدوی کیا فرصت 

داد؟
ادامه کار را توأم با شک و تردید و اما و اگر 
می بینم. برای همین فکر می کنم بهتر بود در 
این مبحث با توجه به اینکه ما اردوهای زیادی 
نداشتیم و مثل یک تیم باشگاهی این تیم را 
سازماندهی نکردیم از راهکار دیگری استفاده 
می شد. در واقع اردوهایی برای این تیم در نظر 
می گرفتیم آن وقت اشکالی نداشت با یک رده 
سنی پایین تر از امید در این تورنمنت شرکت 
می کردیم ولی وقتی کلا فکر می کنم سه تا 
چهار اردو نداشت برای حضور در این مسابقات، 
فکر می کنم باید از حداکثر تجربه و پتانسیل 
استفاده می شد. من به عنوان کسی که در این 
رده ها مربیگری کردم و مسئولیت داشتم، 
در فدراسیون فوتبال اگر از من نظرخواهی 
می شد قطعا به این نکته اشاره می کردم که 
در هر تورنمنتی با ابزار مورد نیاز آن تورنمنت 
شرکت کرد. با این حال موافق اعتماد دوباره به 

مهدوی کیا هستم. 

گفـــتوگـــو

  برنز دختر رکابزن 
 در قهرمانی آسیا

ایسنا: دوچرخه سوار ایرانی در بخش 
پارادوچرخه سواری یک طلا و یک نقره گرفت 
و در دوچرخه سواری قهرمانی آسیا یک 
مدال برنز کسب کرد. دومین روز از مسابقات 
دوچرخه سواری و پارادوچرخه سواری پیست 
قهرمانی آسیا در هند به پایان رسید. تیم ایران 
در بخش معلولان توانست یک مدال طلا و یک 
نقره بگیرد و در بخش دوچرخه سواری قهرمانی 
آسیا یک مدال برنز در ماده پانصد متر تایم تریل 
جوانان کسب کرد.  ایران در پارادوچرخه سواری 
مدال طلا و نقره تعیقیب انفرادی را کسب کرد. 

ایران در بخش معلولان یک طلا کسب کرد. 
 

 گلایه وزنه برداران معترض
 نزد معاون وزیر

فارس: جمعی از ورزشکاران و مربیان 
وزنه برداری در دیدار با معاون توسعه قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان دغدغه های 
خود از وضع موجود را مطرح کردند و خواستار 
سیدمحمد  شدند.  مشکلات  به  رسیدگی 
پولادگر ضمن استماع حرف ها و گلایه های 
حاضران در جلسه با اشاره به اینکه اختلافات 
بین خانواده وزنه برداری باید هر چه زودتر رفع 
شود و همه برای موفقیت وزنه برداری ایران 
در میادین بین المللی تلاش کنند، قول داد 
شخصا مسائل مطرح شده را پیگیری کند تا 
آرامش دوباره به وزنه برداری برگردد. در این 
جلسه محمدحسین برخواه، علی داودی، علی 
هاشمی، حافظ قشقایی، امیر حقوقی، محسن 
بیرانوند، مصطفی جوادی و محمد زارعی 

حضور داشتند. 

خارجازمستطیلسبز

اکبر محمدی:
 »مهدوی کیا«

  فقط تجربه
 نداشت!

خــــبر
 شرط »دمبله«

 برای پیوستن به »چلسی«
بال فرانسوی سابق تیم فوتبال بارسلونا آماده 
پیوستن به چلسی است. عثمان دمبله گفته تنها 
در صورتی حاضر به استمفوردبریج برود که به 
او تضمین داده شود که نیمکت نشین نمی شود. 
قرارداد دمبله با بارسلونا در انتهای فصل گذشته 
به پایان رسید و این بازیکن 25 ساله تا 11 روز 
دیگر بازیکن آزاد می شود و می تواند به هر 
تیمی که بخواهد ملحق شود. با توجه به تلاش 
روملولوکاکو برای جدایی از چلسی و بازگشت 
به اینتر، توماس توخل سرمربی چلسی یک 
بازیکن جدید می خواهد و گزینه او هم دمبله ای 
است که زیرنظر خودش در دورتموند بازی کرده 
است. دمبله خصوصیات توخل و سبک فوتبال 
مورد نظر او را می شناسد. وی دلیل شرط 
حضور در ترکیب اصلی را برای عقد قرارداد با 

آبی پوشان لندن ذکر کرده است. 

بعداز پلمب فدراسیون ها

2 مدیــر    در   ورزشگـــاه آزادی! 

تسنیم: در راه حضور سرمربی پیشین تیم فوتبال الهلال 
عربستان در سپاهان یک مشکل به وجود آمده است. باشگاه 
سپاهان اصفهان بعداز جدایی محرم نویدکیا به دنبال جانشین 
این مربی است. اقدامات مدیران این باشگاه به سفر ژوزه.مورایس 
مربی مشهور پرتغالی به اصفهان و بازدید او از امکانات سپاهانی ها 
ختم شد، سفری که انتظار می رفت به عقد قرارداد و قبول هدایت 
سپاهان توسط این مربی ختم شود، اما در حقیقت این مذاکرات 
آنطور که پیش بینی می شد جلو نرفته و مورایس ایران را ترک 
کرده است. گویا دستیار سابق مورینیو در رئال مادرید، چلسی 
و اینتر برای قبول هدایت سپاهان دستمزد بالایی را درخواست 
کرده بود که این موضوع با مخالفت باشگاه سپاهان روبه رو شده 
است. مبلغ اعلامی این مربی به حدی بالاست که با بودجه 
سپاهانی ها همخوانی ندارد و احتمالا این مانع بزرگ منجر به 
این می شود که مدیران سپاهان قید امضای قرارداد با این مربی را 
بزنند. با این شرایط می تواند گفت نشستن مورایس روی نیمکت 
سپاهان بعید به نظر می ر سد، مگر اینکه سپاهانی ها بتوانند از این 

مربی تخفیف بگیرند و او را یکبار دیگر به میز قرارداد بکشانند. 

فوتبــــالداخلی

بیــنالمــلل

 * پائولو دیبالا، فدریکو برناردسکی، آلوارو موراتا و جورجو 
کیه.لینی چهار بازیکنی بودند که در پایان فصل گذشته با پایان 
قراردادشان به عنوان بازیکن آزاد از بیانکونری جدا شدند اما برخلاف 
برناردسکی، کیه لینی و موراتا که هنوز امکان خرید پیراهن های شان 
در فروشگاه اینترنتی بانوی پیر وجود دارد، پیراهن شماره 10 دیبالا 
دیگر در فهرست محصولات باشگاه قرار ندارد. گفته می شود که 
دیبالای 28 ساله در آستانه عقد قرارداد با اینتر قرار دارد؛ اگرچه او تا 
روز سی ام ژوئن به صورت رسمی بازیکن آزاد نخواهد بود اما شواهد 
و قراین از پیوستن قریب الوقوع او به نراتزوری حکایت دارند. طبق 
ادعای سایت فوتبال ایتالیا، این تصمیم باشگاه یوونتوس به دلیل 
نارضایتی باشگاه و هواداران آن از »خیانت« ستاره آرژانتینی برای 
پیوستن به رقیب دیرینه است. این سایت دلیل دیگری هم ذکر 
کرده که منطقی تر به نظر می رسد و آن اختصاص پیداکردن پیراهن 
شماره 10 یوونتوس به پل پوگبا است، هافبک فرانسوی که انتظار 
می رود به زودی به تورین برگردد. دیبالا در حالی در آستانه پیوستن 
به اینتر است که پیشنهادهایی از تیم های تاتنهام، منچستریونایتد 
و آرسنال هم داشته است. طبق اعلام منابع ایتالیایی، خاویر 
زآنتی نایب رئیس باشگاه اینتر قبل از مصاف تیم ملی آرژانتینی و 
ایتالیا در جام بین قاره ای که دو هفته پیش در ورزشگاه ومبلی لندن 
برگزار شد، به پایتخت انگلیس سفر کرده تا شخصا با هموطنش 
ملاقات و مسیر انتقال او به اینتر را هموار کند. دیبالا در مجموع 293 

بازی برای یوونتوس انجام داد.

پلمب  ماجرای  بعداز  آرمان ملی:   
فدراسیون ژیمناستیک و چوگان، حالا اختلاف 
شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی و وزارت 
ورزش در اداره مهم ترین ورزشگاه کشور، 

بالاگرفته و شاهد حضور 2  مدیر هستیم! 
  ماجرای ورزشگاه آزادی

اوایل مهر 1400 بود که »احمد مددی« 
مدیرعامل سابق استقلال به عنوان سرپرست 
مجموعه آزادی منصوب شد. با گذشت 
9 ماه از حضور مددی که حکمش را از 
»علیرضا عاصم یوسفی« مدیرعامل شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی دریافت 
کرده بود، مشکلات و اختلافاتی میان این 
دو نفر به وجود آمد. »فارس« نوشت:  25 
اردیبهشت ماه بود که در حکمی عجیب 
عاصم یوسفی مدیرعامل شرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی علیرضا فاضلی را 
به عنوان سرپرست جدید مجموعه ورزشی 
آزادی معرفی کرد، موضوعی که رسانه ای 
نشد چرا که این حکم با مخالفت شدید وزیر 
ورزش وجوانان روبه رو شد و بدون اینکه 
خبری از تغییر در سایت شرکت توسعه 
منتشر شود، این حکم باطل شد تا »مددی« 
که یک روزه توسط عاصم یوسفی برکنار شده 
بود دوباره به جایگاه خود برگردد؛ اما به نظر 
می رسد اینجا پایان ماجرا نبود. با وجود اینکه 
حمید سجادی مخالف شدید این تغییرات 
بود اما موضوع وقتی جالب می شود که بدانیم 
فاضلی با وجود ابطال حکم از همان زمان 
صدور آن در ورزشگاه آزادی مستقر شده 
و در اتاق های مختلف این مجموعه حضور 
داشت و فعالیت می کرد. اگرچه احمد مددی 
همچنان طبق حکم و ابلاغی که دارد مدیر 
مجموعه آزادی محسوب می شود اما در حال 
حاضر با اتفاقات عجیبی که رخ داده وی عملا 
هیچ اختیاری ندارد چرا که هم حقوق این 
مدیر از اردیبهشت ماه قطع شده و هم اینکه 
سیستم کارتابل اداری او از دسترسش خارج 
شده است. در جلسات شورای مدیران نیز 
هیچ دعوتی از مددی صورت نمی گیرد تا 
مدیرعامل شرکت توسعه نشان دهد او را به 
این شکل کنار گذاشته است. شنیده ها حاکی 
از این است در تماسی که روسای فدراسیون ها 

با شرکت توسعه برای حل مسائل خود در 
آزادی داشته اند، مسئولان شرکت توسعه آنها 

را به »فاضلی« ارجاع داده اند نه »مددی«.!
  فدراسیون ژیمناستیک 

ماجراها از آبان ماه سال گذشته شروع شد. 
جایی که فدراسیون ژیمناستیک به مشکل 
خورد! فدراسیون ژیمناستیک در واکنش 
به پلمب اماکن در اختیار این فدراسیون، 
بیانیه ای را به شرح زیر صادر کرد. در این 
بیانیه آمده است: »شرکت توسعه و تجهیز 
اماکن ورزشی در تاریخ 23 آبان سالجاری 
نامه ای را برای فدراسیون ژیمناستیک ارسال 
کرد مبنی بر اینکه این فدراسیون مبلغی در 
حدود یک میلیارد و دویست میلیون تومان به 
این شرکت بدهکار است. نماینده فدراسیون 
ژیمناستیک برای پیگیری این نامه و اطلاع از 
دلیل درخواست این رقم نجومی در شرکت 
توسعه و تجهیز اماکن ورزشی حاضر شد و 
برای این درخواست نامه ای کتبی به شماره 
0466/25/256 به تاریخ 23 آبان سالجاری 
نیز ارائه داد. اما مسئولان این شرکت اعلام 
کردند اطلاعی از اینکه چرا چنین رقمی 
به عنوان بدهی به فدراسیون ژیمناستیک 
اعلام شده ندارند و قرار شد در روز شنبه هفته 
آینده ریزبدهی فدراسیون ژیمناستیک به 
شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی به این 
فدراسیون اعلام شود؛ اما در فاصله ای که تا 
روز شنبه باقی مانده بود این شرکت اقدام 

به پلمب اماکن فدراسیون ژیمناستیک کرد. 
طبق دستورالعمل ابلاغ شده توسط وزارت 
اماکن تخصصی دولتی  ورزش وجوانان، 
که سالن های ژیمناستیک هم مشمول آن 
می شوند در دوران کرونا از معافیت 100 
درصدی در پرداخت اجاره بها برخوردار 
هستند. ابهام دیگری که در این زمینه وجود 
دارد این است که با توجه به اینکه تعداد 
زیادی از فدراسیون ها به شرکت توسعه و 
تجهیز اماکن ورزشی بدهکار هستند آیا 
در این مدت اخیر چنین اقدامی علیه آنها 
صورت گرفته؟ در صورتی که پاسخ به این 
سوال مثبت است خواهشمند است اسامی 
فدراسیون های دیگر که اماکن آنها پلمب 
شده اعلام شود تا از هر گونه ایجاد شائبه 
مبنی بر اینکه این اقدام شرکت توسعه در 
ادامه برخی اقدامات دیگر همچون قطع 
بودجه فدراسیون، جلوگیری از اعزام تیم ملی 
جهانی  مسابقات  به  هنری  ژیمناستیک 
و... است جلوگیری شود. لازم به ذکر است 
شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی بدون 
انجام هیچگونه تشریفات قانونی و بدون ارائه 
هیچ ابلاغ کتبی اقدام به پلمب اماکن ورزشی 

فدراسیون ژیمناستیک کرد. 
  فدراسیون چوگان

آبانماه سال گذشته همچنین مجموعه 
چوگان و سوارکاری شهدا )قصرفیروزه( که 
فدراسیون چوگان نیز در آن مستقر است، 

پلمب شد. ابراهیم نوزایی، رئیس فدراسیون 
چوگان در رابطه با جزئیات پلمب مجموعه 
چوگان و سوارکاری شهدا )قصرفیروزه( 
از سوی شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی کشور در گفت وگو با »ایسنا«، 
اظهارکرد: مجموعه چوگان و سوارکاری 
 BOT شهدا )قصرفیروزه( به صورت قرارداد
در اختیار فدراسیون چوگان قرار داشته و 
حدود 12 سال از زمان این قرارداد می گذرد. 
او ادامه داد: در حال حاضر مسئولان شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور اعلام 
کرده اند که تاریخ این قرارداد به پایان رسیده 
است اما به لحاظ قانونی باید بدانیم که در 
قرارداد مربوطه بندهایی وجود داشته که 
شرکت توسعه و نگهداری باید به آن عمل 
می کرد. رئیس فدراسیون چوگان با اشاره به 
اینکه در صورت عمل نکردن شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی کشور به بندهای 
قرارداد مربوطه، براساس الحاقیه، این قرارداد 
به قوت خود باقی است، بیان کرد: بنابراین 
به لحاظ قانونی ادامه فعالیت فدراسیون 
چوگان در مجموعه چوگان و سوارکاری 
شهدا )قصرفیروزه( بلامانع است. نوزایی 
با تاکید بر اینکه باید مسائل و مشکلات 
جامعه ورزش، درون خانواده حل شود و 
کار به چنین جایی نرسد، گفت: چوگان یک 
رشته فرهنگی ورزشی است و باید با کمک 
مسئولان در بخش های مختلف، شاهد احیا و 
توسعه هرچه بیشتر آن باشیم، در عین حال 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشور باید نقش پشتیبان و حمایت کننده 
ورزش را داشته باشد در راستای تخریب 
ورزش گام برندارد. وی با بیان اینکه چند 
روز قبل پلمب مجموعه چوگان و سوارکاری 
شهدا )قصرفیروزه( از سوی شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی کشور انجام شد، 
عنوان کرد: این رفتارها در  شأن ورزش ایران، 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی 
کشور و وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون 
چوگان نیست و متاسفانه با نصب بنر اعلام 
کرده بودند که فدراسیون چوگان مسئولیتی 
در این مجموعه ندارد و از انعقاد قرارداد با آن 

خودداری شود. 

نقش وزارت خارجه در موفقیت تیم ملی 

امیر حاج رضایی: 

»برانکـو« و »کی روش« به ایـران نمی آیند
کارشناس فوتبال کشورمان اعتقاد دارد: برکناری یا ابقای 
»اسکوچیچ« تا جام جهانی، دردی از مشکلات فوتبال ایران دوا 
نمی کند. او همچنین بر این باور است که کی روش و برانکو به 

ایران نمی آیند.
 شکست مقابل الجزایر 

امیر حاج رضایی درباره وضعیت تیم ملی فوتبال ایران و 
شکست این تیم مقابل الجزایر که باعث افزایش موج انتقادها 
از »اسکو« شده که در گذشته مورد حمایت او بود و عملکردش 
را قابل قبول می دانست، گفت: من به صورت فردی به فوتبال 
ایران نگاه نمی کنم. فرض کنید سرمربی کنونی را تغییر دهند. 
در فوتبالی که ساختار، تجهیزات و ساختمان ندارد، طبعا 
تغییر سرمربی نمی تواند پیشرفتی به دنبال داشته باشد. طی 
15 سال اخیر گفتم، مدیران مختلفی در فوتبال بودند و هر گاه 
به جام جهانی رفتیم، فکر کردند فوتبال ما هیچ مشکلی ندارد. 
من ترجیح می دادم به جام جهانی نمی رفتیم اما همه چیزمان 

رها نمی شد و برای فوتبال کاری می کردیم.
 »اسکو«

او در واکنش به اینکه موافقان برکناری »اسکو«، دنبال یک 

راهکار کوتاه مدت برای سازماندهی بهتر تیم ملی هستند و 
کسی به هدف بلندمدت فکر نمی کند؛ اظهارکرد: من به این 
دیدگاه احترام می گذارم. باید در جامعه ما چند صدایی باشد 
و هر کسی دیدگاه خود را بگوید و از دل این دیدگاه ها به یک 
نتیجه مطلوب برسیم که برای فوتبال ما مفید باشد. همواره 
می توانیم به موفقیت مقطعی برسیم ولی به پیروزی پایدار 
نمی رسیم. از بس که از کلمه ساختار استفاده کردیم، نخ نما 
شده است. این مسائل، مثنوی هفتادمن کاغذ است. الان 
فوتبال ایران به گونه ای جلو می رود که عاقبت به خیری را در 

آن نمی بینم.
 کی روش؟

او درباره خواسته مخالفان اسکوچیچ برای برکناری او و 
روی کارآمدن کی روش، برانکو یا یک مربی خارجی دیگر 
بیان داشت: »کی روش« و »برانکو« قطعا به ایران نمی آیند. 
چند وقت پیش مطلب کوتاهی از برانکو خواندم که گفت 
مشکل مالیاتی دارم و به ایران نمی آیم. کی روش هم که فکر 
نمی کنم به ایران بیاید. بنابراین باید سراغ یک مربی بیکار 
بروند که او شرایط را فراهم کند. یکبار این دسته گل را به 

آب دادند و ویلموتس مبلغ زیادی از ما طلبه کار است. این 
هیات رئیسه که نصفه و نیمه است. کسانی که خود را زرنگ 
می دانستند، قراردادی با ویلموتس بستند که پدرمان در 
آمده است. حاج رضایی تصریح کرد: اعتقادم بر این است 
که اگر اسکوچیچ را تغییر دهیم، تصور نمی کنم ضعف ها را 

پنهان کنیم، باید عمیق تر نگاه کرد. 
 فدراسیون 

این کارشناس فوتبال گفت: از کلمه امید استفاده می کنم 
و امیدوارم تیم ملی در قطر آبرومند بازی کند و در  شأن ما 
باشد. توصیه من این است که وزارت ورزش دخالت کند و این 
فدراسیون آشفته و فروپاشیده را جمع کند و به جام جهانی 
برویم و به یک شکل آبرومندانه بازی کنیم. چند جوانی که 
مشغول کار هستند، توان لازم را که برای اینکه برای فوتبال ما 

کاری کنند، ندارند.
 حساسیت 

حاج رضایی افزود: من حساسیتی روی اسکوچیچ ندارم. از 
اینکه ما برویم قطر و با وضع بدی حذف شویم، ناراحت می شوم. 
یادم می آید وقتی آلمان با 7 گل عربستان سعودی را شکست 
داد، برایشان وحشتناک بود. فکر می کنم که الان یک ترمیم 
کوچک می توانند انجام دهند. نمی گویم خدای نکرده مشابه 
این اتفاق برای ما رخ می دهد اما می گویم برخی مدیران، چند 
دهه بودند اما وضع تغییری نکرده و مشکلات بیشتر و بدتر شده 

و فساد بیشتری را می بینیم. 

بازیکنان لژیونر و نفرات خوبی در تیم ملی فوتبال ایران حضور 
دارند، اما متاسفانه فدراسیون آنگونه که باید برای بازی های 
تدارکاتی برنامه ریزی داشته باشد، کاری انجام نداده است. البته 
نباید از آدم های کوچک که هم اکنون در فدراسیون مسئولیت 
دارند، انتظار بیشتر از این هم داشته باشیم.  فوتبال دیگر مثل 
گذشته نیست که تیم ها با یکدیگر فاصله زیادی دشته باشند. اگر 
ملی پوشان خودشان را باور داشته باشند، تیم ملی فوتبال ایران 
در جام جهانی حرف های زیادی برای گفتن دارد و به دور بعد 
صعود خواهد کرد. بازیکنان مان چیزی کمتر از فوتبال دنیا ندارند 
اگر شرایط روحی و روانی و فنی بالایی داشته باشند می توانند از 
اعتبار فوتبال ایران دفاع کنند. باید ثابت کنند که بالاتر از فوتبال 
آسیا هستند و حرف های زیادی برای گفتن دارند. تیم هایی که 
در گروه مان حضور دارند تیم های خیلی خوبی هستند و الجزایر 
تیمی نبود که شبیه تیم های انگلیس، ولز و آمریکا بازی کند. 
تیم ملی به خاطر عدم حضور نفرات اصلی در قلب دفاع این دیدار 
را به این تیم واگذار کرد. الجزایر تیم قدرتمندی است و بازی 
تدارکاتی خوبی بود که نفرات خط جلو و هافبک های ما خوب 
بازی کردند. باید با تیم های بزرگ و نفرات اصلی مان بازی کنیم، 
تا نقاط ضعف و قوت را بهتر آنالیز کنیم. باید با تیم هایی دیدار 
تدارکاتی داشته باشیم که بازی شان شباهت زیادی به بازی 
هم گروه هان باشد. 5 ماه تا جام جهانی 2022 قطر باقی مانده 
است و زمان به سرعت برای فوتبال ایران می گذرد. تیم ملی ایران 
آنچنان بازی تدارکاتی نداشته است، اما تیم های آسیایی دیگر 
حاضر در جام جهانی چند بازی دوستانه با تیم های بزرگ دنیا 
برگزار کردند. حداقل باید 4 بازی تدارکاتی دیگر داشته باشیم 
تا بتوانیم نقاط ضعف خودمان را پیدا کنیم. شرایط اردویی هم 
باید خوب باشد تا ملی پوشان در این اردوها به هماهنگی لازم 
و کافی دست پیدا کنند و تاکتیک های کادرفنی را به شکل 
ایده آلی در مسابقه به اجرا دربیاورند.  بعداز باخت به کره جنوبی و 
الجزایر خیلی ها برای اسکوچیچ جبهه گرفتند. متاسفانه فوتبال 
ایران دست مافیاست و دلال ها دنبال منافع خودشان هستند تا 
مربی موردنظر خودشان را به تیم ملی بیاورند. در روزهای اخیر 
از کی روش برای سرمربیگری تیم ملی فوتبال نام برده می شود. 
کی روش فقط اسمش بزرگ است، اما اندازه ای که اسمش را 
بزرگ کردند، نیست. اسکوچیچ مربی کاربلد و آرامی است و 
متاسفانه برخی ها از این آرام بودنش سوء استفاده می کنند. 
اسکوچیچ باید خودش سرمربی تیم ملی در جام جهانی باشد و 
چند نفر پیشکسوت باید کنارش باشند تا بازیکنان از او حساب 
ببرند. به عنوان ملی پوش اسبق تیم ملی از وزارت امورخارجه 
تقاضا دارم تا در مهیاکردن بازی های تدارکاتی به تیم ملی کمک 
کند. وزارت خارجه می تواند رایزنی  داشته باشد تا تیم ملی ایران 

با تیم های قدرتمند بازی تدارکاتی داشته باشد. 

       لژیونر 
مهرداد محمدی با شروع دور جدید آماده سازی 
پیش فصل العربی قطر دوباره کارش را آغاز کرده و 
روحیه خوبی دارد تا مشخص شود برخلاف شایعات 
بازگشت به ایران، همچنان می خواهد لژیونر بماند. 

     ناشناخته 
تصویری عجیب از کیلیان امباپه که راهی مراکش 
شده، منتشر شد. کیلیان امباپه برای گذراندن تعطیلات 
تابستانی خود راهی مراکش شده است. این مهاجم جوان 
برای آنکه شناخته نشود خود را به این شکل درآورده است. 

                        تمدید 
با اعلام باشگاه گل گهر، نوید عاشوری پس از توافق 
نهایی، قرارداد خود را به مدت یک فصل دیگر تمدید 
کرد. باشگاه گل گهر پیش از این قرارداد محسن فروزان را 
تمدید و محمد خدابنده لو را از ذوب آهن جذب کرده بود. 

ت
شــ

سنو
عک


